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Rådsmøte #4-2025 
Protokoll 

Dato: 
Tid:  

27.05.25 
kl 1900 

Emne: Rådsmøte #4-2025 

Plassering: Teams 

Tilstede: Helene Bjørnø (HB), Audun Wik (AW), Vegard Mehammer Eidsmo 
(VME), Jenny Kristina Holmenes (JKH), Jeanette Eliassen (JE), Tore 
Kjetil Austad (TKA) og Siri Christiansen(SC). Fra SU: Harald Kvande. 
Fra administrasjonen: Marius Sotberg (MS) og Knut Lien(KL) 

Ikke møtt:  

 

Agenda 

SAK Beskrivelse Ansvar Type 

1 Godkjenning av innkalling, agenda 4/25 og protokoll 
3/25 

Alle Beslutning 

2 Habilitetsvurdering for møtet Alle Beslutning 

3 Rekruttering HB Orientering 

4 Økonomi KL Orientering 

5 Landslag  MS Orientering 

6 SU HK Orientering 

7 Orientering fra NLF  HB Orientering 

8 Orientering fra ungdomskomiteen VME Orientering 

9 Tilsagn utviklingsmidler MS/Alle Beslutning 

10 Representant i konkurranse komitee HB Beslutning 

11 Brev fra Troms Fallskjermklubb Alle Beslutning 

12 evt Alle  
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13 Neste møte Alle Beslutning 
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Protokoll 

 

Sak Beskrivelse Type 

1 Godkjenne innkalling og agenda styremøte #4-2025 og protokoll styremøte #3-2025. 
 
Vedtak: 
Innkalling og agenda styremøte #4-2025 godkjent  

Protokoll fra styremøte #3-2025 utsendt for kommentarer og godkjent tidligere. 

Beslutning 

2 Habilitetsvurdering for møtet 
 
Audun stilte spørsmål om sin egen habilitet i sak 9 Utviklingsmidler men siden dette ikke gagner 
ham personlig anses dette ikke å være en habilitetsutfordring.  

Beslutning 

3 Rekruttering  
 
Ikke behandlet 
 

Orientering 

4 Økonomi 
 
Kommentarer, forslag, utdypninger: 
Etter den 25. i påfølgende måned skal forrige måned være ferdig ført. Dette gjelder normalt fra og 
med april.  
 
I og med at store deler av medlemskontigentene og lisensinntektene for sportshoppere nå er 
kommet inn og det er lite utgifter viser regnskapet et kunstig høyt overskudd på ca kr. 1,1 mill  
 
EK pr 31.12.2024: 8 397 956 

Orientering 

5 Landslag 
 
MS orienterte om status landslag. Alle tre lagene har fått beskjed om at de er i landslagsgruppa tom 
sesongen 2026 selvom to av de ikke vil delta i internasjonale konkurranser i sesongen 2025 bla.a. 
pga skader.  
 
Rådet tok orienteringen til etterretning 

Orientering 

6 SU 
 
HK orienterte styret om SU’s arbeid.  
Tandeminstruktørkurs ble avholdt sammen med Sverige på Østre Æra 8.-11.mai med totalt 11 
deltagere (2 fra Sverige og 9 fra Norge) .  
Instruktør 2 kurs ble avholdt på Rønningen Folkehøgskole 22.-25.mai med 11 deltagere.  
 
  
Rådet  tok orienteringen til etterretning 

Orientering 
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7 Orientering fra NLF styremøte 
 
Ingen møter avholdt siden siste rådsmøte  

Orientering 

8 Orientering fra ungdomskomiteen 
 
Ingen møter avholdt 

Orientering 

9 Tilsagn utviklingsmidler 
 
Det er satt av 175.000 til utviklingsmidler for 2025. Det var kommet inn søknader for totalt kr. 
591.650. 
 
Mål for midlene:  

- Å legge til rette for lag og enkeltutøvere, utenfor landslagsgruppen, med et prestasjonsmessig 
utviklingsperspektiv og evne/vilje til satsing utover "hobby"-nivå.   

- Inspirere og heve nivået på utøvere utenfor landslagsgruppen. - Rekruttering på sikt til landslag. 

- Rekruttering på sikt til landslag.  

Følgende forslag fra landslagsansvarlig ble vedtatt.  

  

 
Det vises samtidig til følgende: Søkere som ikke rapporterer tilfredsstillende og/eller ikke 
gjennomfører prosjektet - vil ikke få tilført hele eller deler av beløpet det er blitt gitt tilsagn om. 

Beslutning 

10 Representant i konkurranse komitee 
 
Rådet har normalt en representant i konkurransekomiteen og man vedtok at dette blir Audun Wik 
for inneværende periode 

Beslutning 

11 Brev fra Troms Fallskjermklubb 
 
Det har kommet en henvendelse fra Troms Fallskjermklubb vedrørende “Bruk av illegale 
rusmidler i fallskjermsporten, og holdningene rundt bruk av illegale rusmidler” 
 
Dette er behandlet i rådet og svart ut på mail 7.mai hvor det blant annet skrives følgende: 

“Rådet takker klubben for å løfte en viktig og alvorlig problemstilling knyttet til bruk av 
illegale rusmidler i fallskjermsporten. Rådet setter pris på det engasjementet klubben viser 
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for å ivareta en trygg og ansvarlig fallskjerm kultur. Det er avgjørende for hele miljøet at 
slike tema tas opp, og rådet deler klubbens syn på betydningen av å håndtere dette på en 
seriøs og samlende måte.” 

Rådet vil jobbe videre med dette i samarbeid med SU  

12 Evt.  

13 Neste møte 

 
Innkalles pr doodle 
Møtet avsluttet kl. 2045 
 
Knut Lien 
Fagkontakt/referent 

 

 

 


